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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nincs pénz a Népegészségügyi programra?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani dr. Rácz Jenő egészségügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Köztársaság 2006. évi költségvetéséről szóló T/17700 . számú törvényjavaslatában
az Egészségügyi Minisztérium fejezete alatt nem található a Népegészségügyi program
jogcímcsoport . A 2005-ös költségvetésben a program működésére 927 millió Ft-ot szántak .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Úrtól :

Miért nincs pénz a Népegészségügyi programra?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2005 . október 4 .
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